
آرمان ملی:  اتفاقات جنجالی دیدار تیم های فوتسال ایران 
و فرانسه در جام جهانی ۲۰۲۴ با حاشیه های زیادی روبرو شد.

   حاشیه های دیدار 
جهانی  جام  گروهی  مرحله  بازی های  از  دور  آخرین  در 
ازبکستان، دیدار تیم های ایران و فرانسه از گروه F برگزار شد و در 
پایان تیم ایران موفق شد با نتیجه چهار بر یک حریف اروپایی 
گردان وحید شمسایی با این پیروزی  خود را شکست دهد. شا
۹ امتیازی شدند و به عنوان صدرنشین به مرحله یک هشتم 
نهایی رسیدند. این دیدار در حالی آغاز شد که ایران به دلیل 
، در رده اول جای داشت و فرانسه نیز رتبه دوم  تفاضل گل بهتر
را به خود اختصاص داده بود. این دو تیم ترجیحشان این بود 
که به عنوان تیم دوم به مرحله یک هشتم صعود کنند چرا که در 
ادامه مسیر آسان تری برای رسیدن به نیمه نهایی طی می کردند. 
از این رو هر دو تیم در نیمه نخست را با یک بازی کسل کننده 
و بدون گل به پایان رساندند. در نیمه نخست هر دو تیم با 
پاس کاری های مکرر سعی در تلف کردن وقت داشتند و تیمی 
به صورت جدی به سمت دروازه حریف حمله نکرد. در نیمه 
دوم شرایط متفاوت شد و سالار آقاپور ملی پوش کشورمان با 
یک ضربه آرام دروازه فرانسه را تهدید کرد و دروازه بان خروس ها 
نیز با خالی کردن دروازه باعث شد تا اولین گل ایران رقم بخورد. 
گردان وحید شمسایی با این اتفاق به این نتیجه رسیدند که  شا
باید به صورت اجباری به عنوان تیم اول صعود کنند و به همین 
دلیل، سه گل دیگر نیز به ثمر رساندند. در پایان این مسابقه تیم 
کش روبرو شد و فرانسه نیز باید  ایران در یک هشتم نهایی با مرا

به مصاف تایلند برود.

کنش ها     وا
کنش های منفی اهالی فوتسال  ، وا پس از اتمام این دیدار
کنش، میگل  به اتفاقات این دیدار رقم خورد. در اولین وا
رودریگو سرمربی اسپانیایی تیم ملی تایلند با انتشار پستی در 
گرام، نوشت: بدون توجه هر اتفاقی که روز بیست و هفتم  اینستا
خ دهد و با پذیرش اینکه ما ضعیف ترین سمت  ( ر )سپتامبر
داستان هستیم، این را می گویم: فرانسه، با آغوش باز پذیرای 
شما هستیم! همه مسئولان فدراسیون های ایران و فرانسه که 
امروز در مقابل من در جایگاه بودند و بازیکنان هر دو تیم که در 
زمین بودند، ورزش را بی حرمت کردند. در طول عمرتان دیگر 
نباید پای تان را در سالن فوتسال بگذارید. شما نماینده همه 
چیزهایی هستید که برخلاف بازی جوانمردانه و ارزش های یک 
ورزشکار سطح جهانی است. وقتی دوباره سرود ملی کشورتان 
خ شود! شما نفرت انگیز  را می شنوید صورت تان باید از شرم سر
هستید و احترام من را به عنوان همکار و ورزشکار از دست دادید. 
فالکائو اسطوره برزیلی فوتسال جهان نیز در خصوص این بازی 
نوشت: تیم ملی فرانسه به راحتی اجازه داد که ایران دروازه اش 
را باز کند. از این بدتر نمی شود. سایت معتبر فوتسال پلنت نیز 
در مورد این بازی جنجالی نوشت: واقعاً متاسف هستیم اما 
مجبوریم بگوییم که »بی بازی« در بخارا به پایان رسید. فوتسال 
در این بازی شکست خورده است. گل های نیمه دوم نمی تواند 
ک کند. ما این انتظار  نمای کلی به جای مانده از این مسابقه را پا
را نداشتیم، ما برای ورزش خود لیاقت بیشتری قائلیم. ریکاردو 
اینیگس سرمربی اسپانیایی لیبی که تیمش در مرحله گروهی 
جام جهانی حذف شد، در صفحه شخصی خود نوشت: »لیبی 

به دلیل تبانی در این مسابقه قصدِ شکایت دارد. این )اتفاقات 
دیدار ایران - فرانسه( یک ننگ برای ورزش ماست«.

   شکایت فدراسیون فوتبال 
دراسیون فوتبال از اظهارات ناشایست سرمربی تیم ملی 
فوتسال تایلند به FIFA و AFC شکایت کرد. فدراسیون فوتبال 
 FIFA ایران این ادبیات را مطابق بند ۱۱ آیین نامه انضباطی
حاوی مصادیق توهین آمیز دانسته و شکایت حقوقی خود را به 
این دو نهاد رسمی تقدیم کرد. این سخنان در حالی بیان شد 
 F که تیم ملی ایران حتی با کسب یک تساوی صدرنشین گروه
می شد اما در یک بازی یک طرفه موفق شد با نتیحه ۴-۱ مقابل 
حریف به پیروزی رسید و با کسب ۹ امتیاز کامل به دور حذفی 

راه پیدا کرد.
   صحبت شمسایی

وحید شمسایی روز دوشنبه در گفت وگو با ایرنا در خصوص 
اتفاقات بازی ایران مقابل فرانسه در مرحله گروهی جام جهانی 
۲۰۲۴ فوتسال اظهار داشت: اتفاقی نیفتاده است. ما با مساوی 
هم به عنوان تیم صدرنشین صعود می کردیم و دوست نداشتیم 
خودمان را به آب و آتش بزنیم. آن ها باید ما را می بردند. چندین 
بازیکن ما آنفولانزا گرفته بودند و شرایط خوبی نداشتند و به 
استراحت پرداختند. دو بازیکن محروم و یک بازیکن مصدوم 
داشتیم. خودم هم حال خوبی نداشتم. سه روز بعد این بازی 
هم باید بازی می کردیم؛ حالا با هر تیمی. من این موضوعات را 
اتفاق نمی دانم. هرکسی می تواند هر تصمیمی برای خودش 
کنش های منفی اهالی فوتسال گفت:  بگیرد. وی در مورد وا
کنش منفی؟ باید یقه کسی که دنبال این کار بوده را بگیرند.  وا
گر مساوی هم می کردیم، به عنوان تیم اول  ما که بازی را بردیم و ا
صعود می کردیم. سرمربی تیم ملی فوتسال ایران در مورد مسیر 
سخت تیم کشورمان برای رسیدن به جمع چهار تیم برتر جام 
جهانی، تصریح کرد: بالاخره جام جهانی است. برای بازی کردن 
آمدیم نه خوشگذرانی. اعتقادم این است که قرعه، بخشی از 
شانس آدم هاست به خصوص در مرحله حذفی. شمسایی در 
کش، حریف ایران در مرحله یک هشتم نهایی گفت:  مورد مرا
کش تیم بسیار خوبی است. در دو، سه سال گذشته نتایج  مرا
قابل قبولی داشته است. این تیم بازیکنان بسیار تکنیکی و 
کتیکی دارد و سال گذشته بهترین تیم دنیا شده و مربی آن ها  تا
نیز به عنوان بهترین مربی انتخاب شده است. با تمام وجود 
به این بازی می رویم. ما ایران هستیم و مشکل خاصی در تیم 

وجود ندارد.
   صحبت سرمربی فرانسه 

کنش به انتقادات  رافائل رنو، سرمربی تیم ملی فرانسه در وا
ح شده نسبت به کیفیت پایین دیدار با ایران، با جریان  مطر
منتقد همراه شد و گفت: از این سناریو شگفت زده و ناامید 
شدیم، این مسابقه ای بود که باید آن را فراموش کرد، این شرایط 
برای فوتسال شر م آور بود، اما تمام تلاش خودمان را می کنیم 
ک کنیم، این مسیر برای ما بهتر است، اما  تا این اتفاق را پا
هدف مان این بود که کارت نگیریم و مصدوم نشویم. وی انگشت 
اتهام را به سمت پیروز مسابقه نشانه گرفت و تصریح کرد: ایران 
تیم چهارم دنیاست و می توانست بازی معمولی خودش را ارائه 
کند، تیم حریف نمی خواست بازی کند و این مسئله بود که ما را 
اذیت کرد! می خواستیم منتظر )حمله( آنها بمانیم تا ضدحمله 

بزنیم، اما انتظار چنین نگرشی را از ایران نداشتیم!
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گردان شمسایی در رقابت های جهانی  پس از صدرنشینی شا

بازتاب جهانی 
تقابل فوتسال ایران و فرانسه 

جدایی ۴ ستاره منچسترسیتی 
 در صورت اثبات اتهامات باشگاه

گذشته  هفته  خبرهای  مهم ترین  از  یکی 
کمه شدن باشگاه  فوتبال اروپا، احتمال محا
منچسترسیتی به دلیل نقض قوانین بازی مالی 
جوانمردانه از طریق سندسازی و کلاهبرداری 
بوده است، اتفاقی که چندین باشگاه سطح 
اول اروپا امیدوار به رخ دادن آن هستند تا یکی 
از رقبای اصلی شان در لیگ قهرمانان از گود 
کنون طبق ادعای نشریه میرر؛ یکی  خارج شود. ا
از نخستین تبعات اثبات تخلفات مالی باشگاه 
منچسترسیتی و مجازات آن، جدایی چند ستاره 
اصلی این تیم خواهد بود. نشریه لندنی نوشته 
است که گزینه اول خروج از ورزشگاه اتحاد رودری، 
هافبک اسپانیایی سیتی است که رئال مادرید 
سفت و سخت خواهان جذب اوست. این رسانه 
کوین  همچنین ارلینگ هالند، فیل فودن و 
دی بروینه را نامزدهای بعدی جدایی از تیم تحت 
هدایت پپ گواردیولا معرفی کرده است. اتهامات 
منسوب به منچسترسیتی شامل ۱۱5 مورد است 
کمه که از  که باشگاه همه آنها را در فرایند محا

هفته گذشته آغاز شده، رد کرده است.

ویژه

تراکتور نتایجی درخشان در بازی های 
خارج از خانه خود گرفته است. تراکتور 
در فصل جدید مسابقات خود را 
ین مهمان به  به عنوان بیرحم تر
گردان  حریفان معرفی کرده است. شا
اسکوچیچ هر 4 بازی خارج از خانه 
در مجموع لیگ برتر و لیگ قهرمانان 

را برده اند. 

در نساجی همه یامگا را تحسین 
لا با عینک  می کنند و او حا
طبی اش یکی از سوژه های 
اصلی تمرین نساجی است . 
او بعد از یک هفته پرماجرا، با 
لبخندی پررنگ و روحیه بالا 
خود را آماده دیدار برابر شمس 

آذر می کند. 

خیبر خرم آباد مسابقه خود با 
کتور را با یاد و خاطره ناصر  ترا
میرزایی آغاز کرد؛ بازیکنی که 
خود ستاره ای محبوب در تیم 
تبریزی در سال های دور بود. 
کتور به  حضور میرزایی در ترا
نمادی از تیم محبوب تبریز 

تبدیل شد. 

ت
شــ

س نو
عک

        خاطره   بیرحم تحسین

گفتوگو

کچی کارشناس و مربی فوتسال  محمود خورا
گردان وحید شمسایی  در خصوص عملکرد شا

در رقابت های جام جهانی صحبت کرد. 
*در خصوص صعود تیم ملی فوتسال ایران به 

عنوان صدرنشین چه نظری دارید؟
 صعود به عنوان تیم صدرنشین با امتیازات 
کامل باعث غرور و افتخار است، اما مسیری که 
تا فینال پیش روی تیم ملی قرار می گیرد اهمیت 
زیادی دارد. در برخی مواقع صعود به عنوان تیم 
دوم مسیر هموارتری را پیش رو تیم قرار می دهد. 
تیم ملی ایران صدرنشین گروهی شد که باید در 
کش بازی  مرحله بعدی با تیم سوم گروه E مرا
کند که پیشرفت و توسعه فوتسال آن زبانزد علم 

و خاص است. 
کش حریف بعدی فوتسال کشورمان     مرا

است! 
کشی که می تواند شگفتی ساز شود  بازی با مرا
یک نوع بدشانسی است ولی همه می گویند 
نباید در برابر حریفی که قدرتمند است ترسی 
داشته باشید. این یک واقعیت است که مربیان 
دوست دارند با حریفانی روبه رو شوند که ضعیف تر 
کش عبور کنیم  هستند. ما در صورتی که از مرا
در بازی بعدی با برزیل بازی خواهیم کرد که 
گر از این تیم بزرگ بگذریم  پرافتخارترین است و ا
با اسپانیا دیدار داریم. بالاخره این اتفاق افتاده و 
ما به عنوان صدرنشین در طرف سخت جدول 
مرحله حذفی هستیم. چاره ای جز این نیست 
که بهترین نمایش را ارائه کنیم و همان طور که 
موفق شدیم در جام جهانی ۲۰۱۶ برزیل را شکست 

دهیم و در نهایت هم سوم شدیم. 
    درباره انتقاداتی که به بازی ایران و فرانسه 

شده بود چه نظری دارید؟
 دوره قبل آرژانتین در بازی با ما وقتی دید که 
گلزن نیستیم گل دوم را زد و صدرنشین شد. 
این بار هم ایران و فرانسه در شرایطی مشابه قرار 
داشتند. تیم ملی ایران با تساوی صدرنشین 
می شد و وقتی دید فرانسه حاضر نیست به گل 
برسد، با گل هایی که به ثمر رساند صدرنشین 
شد. بازیکنان دو تیم بازی همیشگی خود را 
ارائه نکردند و این موضوع انتقاد سرمربی تایلند 
و فالکائو ستاره نامدار برزیل را به دنبال داشت. 
کش، برزیل  اتفاقی طبیعی رخ داد و بین بازی با مرا
گوئه و... ایران به طرف  و اسپانیا تا تایلند و پارا
سخت و فرانسه به سمت آسان جدول رفتند. 
تیم های دیگری هم به جای ایران و فرانسه 
بودند نمایشی مشابه را ارائه می کردند. پرتغال، 
برزیل و اسپانیا هم چنین کاری می کردند. پرتغال 
کش هم در بازی خود تلاش کردند تا برنده  و مرا

شوند و حریف ایران نباشند. 

کچی:  خورا
کش می تواند  بازی با مرا

شگفتی ساز شود

 درستکار شناخت خوبی  
از ملی پوشان دارد

ایسنا: پیشکسوت شاخص کشتی ایران در 
مورد تغییر سرمربی تیم ملی کشتی آزاد گفت: 
درستکار شناخت خوبی از ملی پوشان دارد. 
ابراهیم جوادی درباره در پیش بودن رقابت های 
پژمان  هدایت  با  غیرالمپیکی  اوزان  جهانی 
، گفت: درستکار مدت زیادی با این  درستکار
بچه ها کار کرده و شناخت خوبی از آن ها دارد. 
قطعا این شناخت به نتیجه گیری تیم و موفقیت 
بچه ها کمک می کند. نفرات خوب و جوانی در 
کثریت آن ها از تجربه بالایی  اختیار داریم که ا
برخوردارند. امیدوارم شاهد درخشش ۴ آزادکار 
ایران در مسابقات جهانی باشیم و بار دیگر دل 
مردم از این افتخارآفرینی ها شاد شود. وی در 
پایان، گفت: نحوه کوچ مربیان در نتیجه گیری 
بچه ها در میادین بزرگ اهمیت زیادی دارد. در 
ع و عموزاد با آن تجربه و نیروی  المپیک  نیز زار
جوانی باید رقبای خود را شکست می دادند اما 
به اعتقاد من ضعف در کوچ و آنالیز باعث شد 
ع را در مهم ترین  یک کشتی گیر ۴۰ ساله بیاید و زار
مبارزه به آن شکل شکست بدهد. آن لنگی که 
خورد و ۳ باراندازی که شد واقعا بد بود و قبل 
از مبارزه باید این موارد از طرف کادر فنی به او 

گفته می شد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان پیش از دیدار هفته 
ششم مقابل ذوب آهن، گفت که تیم اصفهانی دست به توطئه 
زده است. هوشنگ نصیرزاده در مورد آخرین وضعیت محمدرضا 
سلیمانی و اعتراض به غیرمجاز بودن وی توسط باشگاه ذوب آهن، 
اظهار داشت: چند بار مدیرعامل جوان ذوب آهن را نصیحت کردم 
تا مقررات نقل و انتقالات و فوتبال را مطالعه کند. این بازیکن برای 
رفتن به خدمت سربازی، قرارداد همکاری خود با ذوب آهن را فسخ 
کرد و به ملوان رفت. باشگاه ذوب آهن بعد از پیوستن این بازیکن 
به ملوان، از او شکایت کرد. این بازیکن ابتدا در کمیته وضعیت 
بازیکنان به مدت ۴ ماه از حضور در میادین فوتبال محروم شد؛ 
اما کمیته استیناف این حکم را مردود دانست. در این حکم نوشته 
شده بازیکنی که به سربازی می رود، حق بازی در تیم غیرنظامی را 
ندارد. مدیرعامل باشگاه فولاد گفت: سلیمانی بعد از پایان خدمت 
سربازی، فولاد را به عنوان باشگاه جدیدش انتخاب کرد و با قرارداد 
قانونی به جمع بازیکنان ما اضافه شد. هیچ مشکلی از این نظر 
وجود ندارد. رأی اصلاحی استیناف مربوط به ۲ ماه پیش است. 
طبق این رأی اصلاحی، کمیته استیناف کلمه »منفسخ« در رأی 
اسفند ۱۴۰۲ را اصلاح کرده اما کلیت رای اسفند ماه سال گذشته 
هیچ تغییری نکرده است. این رأی توسط ذوب آهن منتشر شد. 
گر آنها سواد حقوقی داشتند، باید می دانستند که این رأی کاملاً  ا
به ضررشان است. نصیرزاده ادامه داد: انتشار این رأی، با اطلاع و 
گاهی از این موضوع صورت گرفته که بطن جامعه خیلی اطلاعات  آ
حقوقی ندارند و با این نیت پیش از بازی ذوب آهن - فولاد، دست 
به توطئه علیه فولاد زدند. یکبار دیگر به مدیر عامل ذوب آهن که 
از دوستان من است، تذکر می دهم مقررات فوتبال و نقل و انتقالات 
را بداند. فدراسیون فوتبال در آخرین رأیی که راجع  به شکایت 
نساجی در همین رابطه منتشر کرد، این موضوع را رد کرده است. 

بیــنالمــلل
  سرمربی تیم فوتبال اینتر به ضعیف تر بودن عملکرد نراتزوری 
گی  در اولین دربی دلامادونینای فصل اذعان کرد. سیمونه اینزا
گردانش برابر  سرمربی تیم فوتبال اینتر پس از باخت ۲ بر یک شا
میلان در هفته پنجم سری A ایتالیا که اولین شکست آنها در 
فصل جدید بود، حریف را شایسته پیروزی دانست و به بازی 
ضعیف تیمش اذعان داشت. این در حالی است »شیطان 
ک خود چه در اتخاذ تاتکتیک  پیاچنزا« با اشتباهات وحشتنا
تیمی و چه تعویض های نامناسب، دلیل اصلی شکست نراتزوری 
گی درباره این بازی به شبکه DAZN گفت: قطعاً میلان  بود. اینزا
تیم بسیار خوبی است. آنها بهتر از ما بودند و شایسته کسب 
پیروزی. رویکرد ما غلط بود و کار تیمی مان به اندازه کافی خوب 
نبود. چنین عملکردی از ما بعید بود. در هیچ یک از دو نیمه، 
بازی را خوب شروع نکردیم. سعی کردم یک سری چیزها را تغییر 
دهم اما در نهایت کمکی نکرد. بازی مان انسجام 
نداشت و فضاهای خالی بین بازیکنان مان به 
حریف اجازه داد با پاس های عمقی خودش را 
به دروازه ما برساند. بعد از زدن گل مساوی، ۲۰ 
دقیقه ای خوب بودیم و چند موقعیت 
گلزنی هم ایجاد کردیم اما در نیمه 
دوم دوباره همان رویکرد غلط 
کردیم و  نیمه اول را تکرار 
شکست مان  در  این 

تأثیرگذار بود. 

روشن: استقلال با یامگا رفاقت نکرد 

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

فوتبال  تیم  پیشکسوت  روشن  حسن 
استقلال، گفت: رفتار مسئولان باشگاه استقلال 
با کوین یامگا خوب نبود و معتقدم در حق 
این بازیکن که چند سال برای تیم زحمت 
کشیده بود، رفاقت نکردند. حسن روشن در 
گفت وگو با ایرنا، در خصوص تساوی استقلال 
مازندران،  نساجی  مقابل  پنجم  هفته  در 
اظهار داشت: توقع نمی رفت نساجی تا این 
حد عملکرد خوبی داشته باشد و معتقدم 
روش بازی آنان بسیار خوب بود. جذب یامگا 
یک موفقیت برای باشگاه نساجی محسوب 
می شود. وی افزود: استقلال باید در این دیدار، 
سبک بازی خود را تغییر می داد. زمانی که در 

استقلال بازی می کردم، رایکوف سرمربی وقت 
استقلال معتقد بود که باید بر اساس توان 
تیم های مقابل، روش بازی را اتخاذ کنیم و باید 
سبک های مختلفی داشته باشیم. روشن در 
خصوص جدایی کوین یامگا از استقلال گفت: 
باشگاه استقلال در حق یامگا رفاقت نکرد 
و نباید اینگونه او را از تیم کنار می گذاشتند. 
خوب نیست بازیکنی چند بار به باشگاه برود 
اما مدیران جواب او را ندهند. پیشکسوت 
رئیس  اخیر  مصاحبه  درباره  استقلال 
هیات مدیره باشگاه مبنی بر احداث ورزشگاه 
اختصاصی برای استقلال، تصریح کرد: من و 
همه پیشکسوتان علاقه داریم که این موضوع 

به حقیقت بپیوندد. فوتبال ما به یک تعطیلی 
اجباری نیاز دارد تا بتوان به ساخت وساز 
کنون فقط دیدهار  ورزشگاه ها رسیدگی کرد. ا
برگزار می شود و اهمیتی به استاندارد بودن 
ورزشگاه ها قائل نیستیم. روشن در خصوص 
کادرفنی و مدیریت باشگاه  مشکلات بین 
استقلال یادآور شد: متاسفانه دو سالی است 
که درگیر این مسائل هستیم و هیچ وقت این 
موضوع حل نمی شود. این اختلافات همواره 
بر سر جذب بازیکن است. هیچ وقت با دقت 
در خصوص انتخاب بازیکن تصمیم نگرفته ایم، 
اما امیدوارم این مشکلات حل شود چون 
استقلال در جدول رده بندی لیگ برتر شرایط 

مناسبی ندارد. در حالی به استقبال دربی 
پایتخت می رویم که تیم ما درگیر حواشی است. 
وی در خصوص دربی پایتخت که عصر روز 
چهارشنبه برگزار می شود، خاطرنشان کرد: یکی 
از مهم ترین بازی های استقلال همین دربی 
است و برد این بازی می تواند روحیه بازیکنان 
را چند برابر کند. هیچگاه آغاز این دیدار از 
نظر فنی خوب نیست، اما به ثمر رسیدن گل 
زودهنگام می تواند شرایط را تغییر دهد. البته 
شرایط دربی نسبت به قبل متفاوت است چون 
ک برگزار  به جای ورزشگاه بزرگ آزادی در ارا
خواهد شد که امیدوارم تاثیر منفی روی انگیزه 

بازیکنان نداشته باشد. 

کبر فلاح پیشکسوت کشتی ایران از نبود  ا
شیوه و قانون مشخص برای انتخاب سرمربیان 
تیم های ملی انتقاد کرد و گفت: نباید دایره 
انتخاب فدراسیون فقط مختص به دو نفر 

باشد. 
   عملکرد آزاد 

درباره  ایسنا،  با  گفت وگو  در  فلاح  کبر  ا
عملکرد تیم ملی کشتی آزاد ایران در المپیک 
پاریس، اظهار کرد: در مجموع کسب ۸ مدال 
در کشتی آزاد و فرنگی برای ایران بی سابقه 
بود. کشتی از نظر تعداد مدال در المپیک گل 
کاشت و دستشان درد نکند. با این حال وقتی 
به صورت دقیق بررسی می کنیم می بینیم 
که می توانستیم از نظر مرغوبیت مدال به 
نتیجه بهتری برسیم. در شرایطی که آمریکا 
مثل همیشه تیمی قوی نداشت و روسیه هم 
در المپیک غایب بود ما باید از نظر مرغوبیت 
مدال به مدال های خوشرنگ تری در کشتی 
آزاد می رسیدیم. توقع این بود که در کشتی 
آزاد مدال طلا بگیریم اما در مجموع می توان 
گفت نتیجه کشتی ایران در المپیک خوب بود. 
دارنده مدال های طلا و نقره جهان، افزود: ما 

در کشتی آزاد 5 کشتی گیر داشتیم و در آخر به 
۴ مدال رسیدیم. ما از نظر امتیازی توانستیم 
امتیازات خوبی را جمع کنیم اما در المپیک 
مرغوبیت مدال مهم است که فکر می کنم از 
این نظر در رده پنجم یا ششم قرار گرفتیم. 
آذرپیرا مدال خوبی گرفت اما می توانست به 
طلا هم برسد. از ۳ فینالیست ما نیز حداقل 
باید یک طلا می گرفتیم. مسلم ترین مدال 
طلای ما در وزن ۱۲5 کیلوگرم بود که باید چشم 
ع جوان بود و رقبای  بسته طلا می گرفت. زار
او همه پا به سن گذاشته بودند. او سال قبل 
همه رقبایش را با اختلاف برده بود، اما در 
فینال خیلی بد ظاهر شد و یک طلای مسلم را 
از دست داد. به هر حال فدراسیون و سرمربی 
تیم ملی باید پاسخگوی علت این موضوع 
باشند. همان طور که ما بابت کسب ۸ مدال 
به آن ها تبریک می گوییم بابت این اتفاقات 
نیز باید پاسخگو باشند و آن را گردن بگیرند. 
وی ادامه داد: رحمان عموزاد چرا با این تجربه 
باید در فینال مقابل ژاپن به آن شکل غافلگیر 
شود؟ چرا به او نگفته بودند که شیوه کشتی گیر 
ژاپنی در مبارزه های قبلی بر اساس غافلگیری 

بوده است؟ چرا رحمان باید به آن شکل 
اسیر کشتی گیر ژاپنی شود؟ ژاپنی ها شیوه 
مبارزه شان به شکلی است که وقتی حریف 
ک می کنند براحتی او را رها نمی کنند و  را خا
دنبال زدن بارانداز یا فیتیله پیچ هستند. 
آن ها برخلاف کشتی گیران ما به راحتی چنین 

فرصت هایی را از دست نمی دهند. 
گشت دوباره پژمان درستکار     باز

گفت وگو با ایسنا، درباره  فلاح در ادامه 
بازگشت دوباره پژمان درستکار به عنوان 
گفت: دایره  آزاد،  کشتی  سرمربی تیم ملی 
کاوه و درستکار را در  مربیان تیم ملی فقط 
برمی گیرد. وقتی محسن کاوه را کنار می گذارند 
نمی روند رضا یزدانی، علیرضا رضایی، صادق 
گودرزی یا خیلی از قهرمانان دیگر را بیاورند 
که در انتظار نشان دادن توانایی های خود 
هستند. برای مسابقات امیدهای جهان بهتر 
این بود که به مربیان جوان فرصت بدهند 
اما باز هم تیم را دست سرمربی بزرگسالان 
می دهند. البته این را هم باید گفت که خیلی 
از قهرمانان ما نیز به دلایل مختلف حاضر 
پژمان  با فدراسیون نیستند.  به همکاری 

درستکار دیگر در این سمت با تجربه ای که 
داشته پخته شده است. مشکل اصلی من 
زمانی بود که او بدون هیچ سبقه خاصی در 
رده های پایه تیم های ملی به یکباره سرمربی 
تیم بزرگسالان شد. البته روی سخن من فقط 
درستکار نیست و هر مربی که انتخاب می شود 
باید بر اساس یک معیار و روش مشخص و 

قانونی باشد. 
    وضعیت حسن یزدانی

پیشکسوت کشتی ایران، درباره وضعیت 
حسن یزدانی پس از دومین عمل جراحی 
کتف، گفت: امیدوارم او دیگر هیچ عملی نیاز 
نداشته باشد. بازگشت به میادین قهرمانی 
دست خود کشتی گیر است و هیچ کس حق 
ندارد بگوید یزدانی نمی تواند دیگر به کشتی 
بازگردد. او هم می تواند مثل بقیه بیاید و در 
انتخابی بار دیگر خود را ثابت کند و در صورت 
شایستگی به مسابقات جهانی برود. هر کشتی 
گیری می تواند خود را در سنی اثبات کند. 
جردن باروز یا خیلی های دیگر که از یزدانی هم 
چند سال بزرگ تر هستند نیز به مبارزه ادامه 

دادند و باز هم به تیم ملی رسیدند. 

آرامش؛ مهم ترین عامل موفقیت پرسپولیس

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل آلومینیوم در هفته پنجم لیگ 
برتر به برتری رسید. پس از یک بازی سخت مقابل الاهلی که در 
همان ابتدا دروازه مان باز شد موفق شدیم آلومینیوم که معروف 
به گربه سیاه سرخ پوشان بود را شکست دهیم. روند خوبی را در 
پیش گرفته ایم و در ادامه می توانیم سایه به سایه مدعیان جلو 
برویم. پرسپولیس یکسری مشکلات در فصل نقل و انتقالات 
داشت که با مدیریت رضا درویش توانستند بازیکنانی که مد نظر 
سرمربی و نیاز تیم بود را جذب کنند. عملکرد بازیکنان پرسپولیس 
تا به اینجا خوب بوده و مطمئناً هواداران رضایت دارند. متأسفانه 
فوروارد های بی کیفیت از کشور های دیگر به لیگ ما انتقال 
پیدا کرده اند که تا وقتی بازی آن ها را نبینیم نمی توانیم درباره 
کیفیت آن ها نظر بدهیم. خوشبختانه زمین چمن عربستان در 
پیشرفت عملکرد سرخ پوشان تأثیرگذار بود. متأسفانه نمی شود 
در چمن های ایران کیفیت لازم را به دست آورد. با توجه به کیفیتی 
کنون به دست آورده ایم تصور می شود که بتوانیم شانه به شانه  که ا
مدعیان جلو برویم و صدر جدول را تصاحب کنیم. ورزشگاه شهر 
قدس هنوز برای برگزاری دیدار های مهم آماده نیست و تیم های 
درجه یک و تکنیکی مثل سرخابی ها در این زمین ها به مشکل 
می خورند و بازیکنان تکنیکی نمی توانند به خوبی بازی کنند. 
همین عامل باعث می شود تیم های پایین رده و کم هزینه ی لیگ 
شرایطی برابر با تیم های پایتخت داشته باشند. مقابل الاهلی 
دقایق ابتدایی گل خوردیم و مقابل آلومینیوم در دقیقه ابتدایی 
گل زدیم و این نشان از پیشرفت است. مقابل آلومینیوم تیم برتر 
گردان گاریدو سوار بر بازی بودند. او تعویض های  زمین بودیم و شا
بسیار خوبی را انجام داد و یکی از نکات مثبت آن بیرون کشیدن 
اورونوف در زمان مناسب بود تا از مصدومیت های بیشتر جلوگیری 
کند. در خلق موقعیت از قبل بهتر عمل می کنیم و با این شرایط 
به نظر من تیم تکمیل است و انتقادی به مدیریت تیم نیست. 
کیفیت گندوز ما را متحیر کرد و خوشحالیم که او چیزی از بیرانوند 
کم ندارد و ما به آن چیزی که می خواستیم رسیدیم. مهم ترین 
، تنها آرامش کادر  عامل موفقیت پرسپولیس در چند هفته اخیر
فنی است. وقتی مربی آرامش داشته باشد و استرس درون اردوگاه 
تیم وجود نداشته باشد؛ دلیل خوبی برای موفقیت است. استقلال 
روی ریل بدی قرار گرفته و به نظرم در چند بازی آینده قطعاً بمبی 
که آرامشی در بین آن ها  در کادر فنی آن ها منفجر خواهد شد، چرا

وجود ندارد. 

امیرحسیناصلانیان
کارشناسفوتبال

کبر فلاح: عموزاد و زارع باید در المپیک طلا می گرفتند  ا


